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Z á p i s n i c a 

 

z 2. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 9. decembra 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 2. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 6 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 
 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

3) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4) Vypočutie prítomných občanov obce 

5) Zápis do obecnej kroniky za rok 2021 

6) VZN č.1/2022 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a ŠZ 

7) VZN č.2/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

8) VZN č.3/2022 o financovaní originálnych kompetencií obce Veľký Lipník na úseku 

školstva 

9) Návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce na I. polrok 2023 

10) Dohoda o používaní súkromného motorového vozidla 

11) Odpredaj vodovodu – schválenie zmluvy o budúcej zmluve 

12) Určenie zástupcu starostu 

13) Žiadosti o poskytnutie dotácie 

14) Rozpočet obce – stanovisko HK k rozpočtu obce na rok 2023, rozpočet obce na rok 2023 

15) Plán zasadnutí OZ v roku 2023 

16) Voľba zástupcov do rady školy  

17) Zásady odmeňovania poslancov 

18) Prenájom obecného pozemku 

19) Cenník prenájmu a poskytovaných služieb 

20) Nájomné zmluvy OZS 

21) Interpelácie poslancov 

22) Záver 

 

 

K bodu 1/ Starosta k prednesenému návrhu programu zasadnutia navrhol doplniť bod č. 19 

a to cenník prenájmu a poskytovaných služieb. 

 

 Následne starosta vyzval poslancov na doplnenie resp. pozmenenie navrhovaného 

programu, čo nikto z prítomných nevyužil, a tak dal starosta hlasovať o návrhu programu so 

zapracovaním vyššie uvedenej zmeny. 

   /Uznesenie č. 1/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
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Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Ing. Milan Kuľanda, PhD. 

  Slavomír Gluchman    
                                                                                                      
                                                                                                   /Uznesenie č. 2/2/2022/                
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci  

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Miroslav Kuľanda 

  Michal Labant 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/2/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 3/ Na predchádzajúcom 1. ustanovujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa            

25. novembra 2022 boli prijaté uznesenia č. 1/1/2022 – 12/1/2022, ktoré boli starostom 

podpísané a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť 

o platnom a nesplnenom uznesení OZ.  

  /Uznesenie č. 4/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 4/ O vypočutie nikto nepožiadal. 

 

K bodu 5/ Podľa § 4 ods. 3 pís. s) zákona o obecnom zriadení, obec vedie kroniku v štátnom 

jazyku a pozostáva z vykonávania ročných záznamov. Zápis do obecnej kroniky za rok 2021 

bol vyvesený na úradnej tabuli obce,  na webovej stránke obce v časti úradná tabuľa - 

pripomienkovanie od 24. júna 2022 do 8.decembra 2022 a dodnes sa dá nájsť na úradnej 

tabuli obce v časti archívne záznamy. K dnešnému dňu neboli k zverejnenému návrhu podané 

žiadne pripomienky a tak navrhujem schváliť tento text, aby bol následne zrealizovaný zápis 

do obecnej kroniky. 

 /Uznesenie č. 5/2/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/  VZN č. 1/2022 ste obdŕžali ako pracovný materiál, taktiež bol vyvesený na 

úradnej tabuli obce aj na internetovej stránke obce dňa 22.11.2022. Do dnešného dňa neboli k 

predmetnému VZN podané žiadne pripomienky, ani pozmeňovacie návrhy, preto si ho 

podrobne prejdeme a následne pristúpime  k schvaľovaniu.   

/Uznesenie č. 6/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ VZN č. 2/2022 Vám bol taktiež zaslaný ako materiál, vyvesený na úradnej tabuli 

obce aj na internetovej stránke obce dňa 22.11.2022. Do dnešného dňa neboli ani k tomuto 

VZN podané žiadne pripomienky ani pozmeňovacie návrhy, uviedol starosta. Dnes by sme ho 

mali schvaľovať a tak si rozoberieme konkrétne zmeny. 

  /Uznesenie č. 7/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Aj pri tomto VZN č. 3/2022 platí to iste ako v predchádzajúcom bode, teda VZN 

zverejnené a  bez pripomienok. Po vysvetlení konkrétnych bodov poslanci pristúpili 

k schvaľovaniu. 

/Uznesenie č. 8/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 9/ V tomto bode starosta požiadal hlavného kontrolóra obce, aby poslancov 

oboznámil s plánom kontrol na I. polrok 2023. Materiál členovia OZ obdŕžali spolu 

s pozvánkou, bol vyvesený na internetovej stránke obce dňa 25.11.2023 v časti úradná tabuľa 

– oznámenie. Starosta zároveň podotkol, že poslanci môžu na ktoromkoľvek zastupiteľstve 

predniesť návrh dodatočnej kontroly. Pokiaľ bude návrh schválený, hlavný kontrolór sa bude 

danou kontrolou zaoberať a po jej ukončení prednesie správu o vykonanej kontrole na 

zastupiteľstve.  

/Uznesenie č. 9/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/ Obec nevlastní motorové vozidlo a pre výkon starostu obce je potrebné ho 

používať, preto v súlade so zákonom je potrebné uzatvoriť dohodu medzi zamestnávateľom a 

zamestnancom o používaní súkromného motorového vozidla. Keďže začalo nové volebné 

obdobie a dohoda sa uzatvára po dobu trvania volebného obdobia je potrebné ju schváliť 

nanovo. 

/Uznesenie č. 10/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/ Na niektorom z predchádzajúcich zastupiteľstiev tohto roka sme riešili vetvu 

vodovodu od súpisného č. 324 po čerpaciu stanicu. Zmenili sa podmienky v Podtatranskej 

vodárenskej spoločnosti (PVS) a prišlo sa na to, že novú prípojku domácnosti musí hradiť 

vlastník vodovodu.  

Pri tejto zmene bolo zistené, že táto vetva je vo vlastníctve obce. Po diskusii bolo rozhodnuté, 

že nemá pre obec žiaden význam nechať si túto časť vodovodu, nakoľko všetky zvyšné časti 

vodovodu v obci vlastní PVS. Na zastupiteľstve sme sa zhodli, že to odpredáme, kde sme 

najskôr uzatvorili zmluvu s PVS o prevádzkovaní vodovodu,  následne je možné to odpredať. 

Návrh zmluvy od PVS bol zaslaný ako pracovný materiál, kde sa hovorí aj o zostatkovej cene 

k 30.11.2022, ktorá je 1 383,21 €. 

/Uznesenie č. 11/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 12/ V súlade s § 13b zákona č. 369/1990 Zb. starostu zastupuje zástupca starostu, 

ktorého na celé funkčné obdobie poverí zastupovaním starosta. Starosta môže zástupcu 

kedykoľvek odvolať a poveriť zastupovaním iného poslanca. Zástupca starostu môže byť iba 

poslanec. 

Od môjho prvého zvolenia za starostu som si za zástupcu zvolil poslanca, ktorý dostal najviac 

hlasov vo voľbách do obecného zastupiteľstva. Aj tentokrát si volím za zástupcu poslanca      

s najvyšším počtom hlasov. Na tento post zástupcu starostu navrhujem poslanca Ing. Mariána 

Jarembinského. Túto informáciu beriete na vedomie. 

/Uznesenie č. 12/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 13/ Obci  boli doručené 4 žiadosti  o poskytnutie dotácie, ktoré Vám boli zaslané 

spolu s pozvánkou ako pracovný materiál k zastupiteľstvu. 

 

a) Dňa 14.11.2023 bola podaná žiadosť od Mesta Stará Ľubovňa ako zriaďovateľa Centra 

voľného času v Starej Ľubovni na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na 

území našej obce. Po krátkej debate, pristúpili poslanci k hlasovaniu. 

 

/Uznesenie č. 13/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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b) Dňa 21. 11. 2022 bola obci doručená žiadosť od Spišskej katolíckej charity, ADS 

Charitas, Spišská Stará Ves, ktorá žiada o poskytnutie dotácie na rok 2023 v sume 300 €. 

Dotáciu chcú použiť výhradne na výpomoc/služby pre občanov našej obce ako napr.  

ošetrovateľská starostlivosť v domácom prostredí (preväzy, injekcie, infúzie, EKG 

a pod.), prenájom/zapožičanie špeciálnych zdravotníckych pomôcok (wc kreslo, 

kyslíkový prístroj, elektrická/manuálna polohovateľná posteľ, invalidný vozík a pod.), 

potravinová a materiálna pomoc a pod. 

 

 Po zhode medzi poslancami, že ide hlavne o pomoc naším občanom bola žiadaná dotácia 

schválená.  

/Uznesenie č. 14/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

c) Ďalšiu žiadosť sme obdŕžali dňa 22. 11. 2022 od Ľubovnianskeho okresného športového 

združenia so sídlom v Starej Ľubovni, ktoré zabezpečuje prípravu zameranú na rozvoj 

športovej – futbalovej zdatnosti detí z našej obce. Požadujú 500 €, no po krátkej diskusii 

bola schválená dotácia vo výške 350 €. 

/Uznesenie č. 15/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

d) Dňa 30. 11. 2022 prišla žiadosť od Gréckokatolíckej charity Prešov o poskytnutie dotácie 

vo výške 750 €. Dotáciu chcú použiť na prevádzkové náklady zariadenia sociálnych 

služieb Domu sv. Anny v Starej Ľubovni, ktorý navštevuje prijímateľka sociálnych 

služieb z našej obce. Prijímateľke sa poskytuje starostlivosť, do ktorej je 

zakomponovaných viacero druhov činností ako sú prepráva klientov, sociálna 

rehabilitácia, záujmová činnosť, stravovanie, rozvoj pracovných zručností a iné, ktoré 

pozitívne vplývajú na fyzickú a psychickú pohodu prijímateľa.  

  

Bola schválená dotácia vo výške 300 €. 

/Uznesenie č. 16/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 14/ Starosta požiadal hlavného kontrolóra obce, aby predniesol svoje stanovisko        

k rozpočtu obce na rok 2023, ktoré bolo vyvesené na úradnej tabuli obce a na internetovej 

stránke obce 22.11.2022 t. j. 15 dni pred rokovaním a schvaľovaním obecným 

zastupiteľstvom. 

 Starosta dodal, že povinnosťou OZ je schváliť rozpočet s ktorým bude obec pracovať       

v ďalšom roku. Rozpočet je pre obec záväzný, avšak počas roka sa ho často musí opraviť 

najmä pre rôzne neočakávané finančné situácie napr. ako v tomto roku rapídny nárast cien 

energií, či nákladov na vykurovanie a podobne. Toto stanovisko berie OZ na vedomie. 

 

  /Uznesenie č. 17/2/2022; Uznesenie č. 18/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 15/ Obec by mala zverejniť na svojej internetovej stránke obce plán zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, ale môže sa stať, že niekedy bude potrebné doplniť zoznam              

o mimoriadne zastupiteľstvo alebo dátum naplánovaného termínu pozmeniť, nakoľko sa 

môžu vyskytnúť rôzne prekážky na strane starostu, či strane poslancov. Predbežne, ale treba 

rátať s týmito termínmi zasadnutí.  
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Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2023 je nasledovný:  

24. február, 28. apríl , 23. jún, 22. september, 8. december  

/Uznesenie č. 19/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 16/ Vzhľadom na nové volebné obdobie je potrebné schváliť zástupcov do rady školy 

pri ZŠ s MŠ Veľký Lipník. Po minulé roky bol delegovaný jeden z poslancov obecného 

zastupiteľstva a Mgr. Ján Džunko. Teraz to navrhujem pozmeniť a delegovať 2 poslancov zo 

zastupiteľstva, uviedol  starosta. 

   

Návrh je nasledovný: Mgr. Michaela Pješčáková a Michal Labant. 

/Uznesenie č. 20/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 17/ Nové zásady boli členom OZ zaslané spolu s pozvánkou ako pracovný materiál    

k zastupiteľstvu. Jediná zmena oproti minulým rokom je v §2 odmeňovanie poslancov.          

V minulosti to bola odmena vo  výške 33 €, teraz navrhujem zvýšiť na 50 € za účasť poslanca 

na zastupiteľstve. 

/Uznesenie č. 21/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 18/ Pred časom  má oslovil Vladislav Bočkaj, ktorý býva s rodinou v nájomnom byte 

6+1 b. j. zo žiadosťou o vybudovanie garáže. Stavbu navrhujem povoliť, len za podmienky, 

že garáž bude rozoberateľná, aby v prípade potreby mohla obec na danom pozemku niečo 

budovať. Žiadateľ súhlasil, vytvorená bola akurát betónová plocha a nato osadená plechová 

rozoberateľná garáž. 

Mali by sme určiť výšku nájmu za tento pozemok, dodal starosta. V minulosti bol 

schvaľovaný prenájom pozemkov vlastníkom bytového domu za cenu 0,20 €/m²/rok. 

 

/Uznesenie č. 22/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 19/ Cenník prenájmu a poskytovaných služieb Obecného úradu navrhujem pozmeniť, 

aj kvôli rapídnemu zvýšeniu cien energii. Po zdĺhavej debate schválili poslanci nový cenník 

s platnosťou od 1.1.2023. 

/Uznesenie č. 23/2/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 20/ Nájomné zmluvy Obvodného zdravotného strediska je nutné prerobiť nielen 

kvôli vysokým cenám energii, ale aj z dôvodu rozsiahlej rekonštrukcie. Poslanci po zdĺhavej 

debate pristúpili k novým podmienkam prenájmu nebytových priestorov za m², aj pre 

spoločne priestory v budove.  

 Zároveň padol návrh, aby starosta oslovil starostov okolitých obci ohľadom príspevku na 

budovu Obvodného zdravotného strediska. 
 

                                /Uznesenie č. 24/2/2022; Uznesenie č. 25/2/2022; Uznesenie č. 26/2/2022/ 

 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 21/ Možnosť interpelácie nikto nevyužil. 
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K bodu 22/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 2. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 9. 12. 2022 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková  ........................................ 
 

 

Overovatelia zápisnice:   
 

Miroslav Kuľanda       ......................................... 

 

Michal Labant      ......................................... 

 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce  


